
 
 
Protokoll fra Indre Østfold regionråd IPR fredag 14. februar 2025 
Møte nr. 1 – Skiptvet kommunehus, Storveien 28, 1816 Skiptvet, vertskap Skiptvet 
kommune, kl 09 – 13.15. 
 
Til stede:  
Representantskapet (7): 
Saxe Frøshaug, regionrådsleder/ordfører Indre Østfold kommune 
Rita Sletner, politiker Indre Østfold kommune  
Kjersti Nythe Nilsen, ordfører Marker kommune 
Karoline Fjeldstad, nestleder/ordfører Rakkestad kommune 
Knut Magne Bjørnstad, politiker Rakkestad kommune 
Cecilie Agnalt, ordfører Skiptvet kommune  
Terje Grønlund, Skiptvet kommune 
 
Forfall/ikke til stede: 
Sylvia Brandsrud, politiker Skiptvet kommune 
 
Kommunedirektørene (3): 
Wenche Folberg, kommunedirektør Indre Østfold kommune 
Andreas Lervik, kommunedirektør i Skiptvet kommune 
Stig A. Holtedahl, kommunedirektør Marker kommune 
 
Forfall/ikke til stede: 
Alf Skog, kommunedirektør Rakkestad kommune  
 
Stortingsrepresentanter, med talerett (1): 
Ingjerd Schou, Indre Østfold 
 
Østfold fylkeskommune – politikere, observatører med talerett (3): 
Siv Henriette Jacobsen, fylkespolitiker - valgt 
Trond Svandal, fylkespolitiker- valgt – vara for Sissel Rundblad 
Thor Hals, fylkespolitiker fra Indre Østfold. 
 
 



Østfold fylkeskommune - administrative, faste observatører med talerett (2): 
Solveig H. Olsen, fylkeskommunedirektør 
Jørn Haabeth, spesialrådgiver plan 
 
Andre observatører (7): 
Bjørn Sjøvold, regiondirektør KS 
Håkon Tolsby, ordfører Aremark kommune 
Ida Ruud Stemmedalen, daglig leder Rakkestad næringsråd 
Richard Paulsen, daglig leder Indre Østfold næringsutvikling AS 
Kjetil Gaulen, markedssjef i Østfold kollektivtrafikk 
Kathrine Hestø Hansen, styreleder Grensekomiteen Värmland-Østfold, varaordf. 
Åsmund Kobbevik, rådgiver Indre Østfold kommune – regionalt samarbeid 
 
Eksterne innledere (3): 
Hanne Garder, daglig leder Norsk TotalforsvarsForum 
Knut J. Herland, rådgiver tilfluktsrom Indre Østfold kommune 
Jonas Kårtveit Olsen, direktør Østfold kollektivtrafikk 
 
Media (2): 
Wiktoria Lesniewska, journalist Smaalenenes Avis 
Rahad Bazaz, journalist NRK 
 
Sekretariat (1): 
Erik Unaas, regional koordinator 
 
(total 29 deltakere) 
 
 
Sak 1/2025 – Velkommen, opprop. godkjennelse saksliste og protokoll fra møtet på 
Helsehuset i Askim fredag 13. desember 2024. 
Vedtak: innkalling og saksliste - og protokoll fra regionråd 13. desember 2024 ble 
godkjent.  
 
Sak 2/2025 – Årsmelding regionrådet 2024 
Årsmeldingen var sendt ut i forkant, og regional koordinator Erik Unaas kommenterte 
enkelte punkter. Det er avholdt seks møter i regionrådet i 2024, med formell behandling 
av 49 saker og en rekke orienteringer.  
Saxe Frøshaug nevnte spesielt vedtaket av strategi- og senere handlingsplan for 
sirkulærøkonomi, som er den første sitt slag på tvers av de de fire kommunene.  
Vedtak: Årsmelding 2024 for Indre Østfold regionråd IPR ble godkjent, og vedlegges 
protokollen. 
 
Sak 3/2025 – Informasjoner og aktuelle hendelser i Østfold Kollektivtrafikk               
Direktør Jonas Kårtveit Olsen orienterte bl.a. om utvikling busstrafikken i Indre Østfold 
etter ruteendringene (reduksjon) 28. oktober i fjor, om «kostnader bestillings-



/vedtakskjøring», om forhandlinger togavtale (samme billett tog/buss), nytt billettsystem 
og om soneinndelinger i kommunene. Kårtveit Olsen understreket viktigheten av god 
dialog også framover med kommuner og regionråd. Det ble gitt muligheter for spørsmål 
og innspill.  

Spesielt situasjonen i Indre Østfold kommune, der kostnadene til skoleskyss har økt fra 
ca 22 til ca 41 mill kroner på fire år, har fått stor oppmerksomhet. 

Vedtak: Orienteringene ble tatt til etterretning. Presentasjonen vedlegges protokollen. 

 

Sak 4/2025 – Orientering om høringsprosess og framdriftsplan for 
fylkeskommunens regionale planer                                                                                                         
Spesialrådgiver Jørn Haabeth innledet. Fylkesutvalget la foregående dag ut planene til 
høring, men med utsatt høringsfrist fra 24. april til 1. juli. Haabeth la også stor vekt på 
god informasjon og dialog i den kommende perioden.                                                               
Vedtak: Orienteringen ble tatt til etterretning. Presentasjonen vedlegges protokollen. 

  

Sak 5/2025 - Totalberedskapsmeldingen, lokale muligheter, krav – og 
høringsprosess.                                                                                                                                                  
Vi opplever en helt ny sikkerhetspolitisk situasjon i Norge, og som kommunene og 
regionene også kommer til å kjenne på i mange sammenheng. I forrige måned varslet 
Regjeringen en egen Stortingsmelding, som senest foregående dag hadde høring på 
Stortinget. Daglig leder i Norsk TotalforsvarsForum Hanne Garder Hjem - Norsk 
TotalforsvarsForum informerte. 

I tillegg ga konsulent Knut Herland gi en kort redegjørelse om arbeidet i Indre Østfold 
kommune om kartlegging av og plan for sine tilfluktsrom. Disse er i tillegg fysisk ryddet 
for å være klare i henhold til gjeldende regelverk. Det er registrert 124 offentlige og 
private tilfluktsrom (i tillegg til 20 i Rakkestad, 9 i Marker og 7 i Skiptvet). Indre Østfold 
kommune har investert ca 25 millioner kroner til dette arbeidet.                                                                                                                                                       
Vedtak: orienteringene ble tatt til etterretning. Presentasjonene legges ved protokollen. 

 

Sak 6/2025 - Nytt fra Stortinget, KS og kommunene                                                                                         

- Ingjerd Schou ga en kort status fra arbeidet på Stortinget, inkludert plassering av 
NATOs luftforsvarskommando til Norge. Østfold-samfunnet jobber for Rygge.                                       

- Bjørn Sjøvold sa litt om arbeidet i Kommunesektorens Interesseorganisasjon 
(KS), inkludert aktuelle datoer framover. Ny IA-avtale, tarifforhandlinger, 
opprydding i kommunale regelverk og ny adm. direktør Geir Bjørnar Aga var 
sentrale punkter. Presentasjonen legges ved protokollen. . 

- Nytt fra Marker kommune v. Kjersti Nilsen: mye går bra: nytt legekontor og ny 
skole under etablering, sykefraværet er redusert og ro i organisasjonen. 

https://www.totalforsvar.no/
https://www.totalforsvar.no/


- Skiptvet kommune v. Cecilie Agnalt: Noen krevende saker som også må 
håndteres i media.  

- Indre Østfold kommunene v. Saxe Frøshaug: det jobbes med store investeringer i 
nytt renseanlegg, det jobbes mye ny næringsplan for kommunen, vi har fått 
klimasatsmidler til vår satsing på samordnet varetransport, landets første 
Ennvova-støttede ladestasjon for tungtransport ble åpnet på Sekkelsten i Askim 
sist uke, det ble åpnet ny barnehage (4 avdelinger, 72 barn) i Løkenskogen sist 
uke og Roseslottet kommer med sin vandreutstilling til Høytorp fort 12. april. 

- Campus Indre Østfold v. Erik Unaas: Fagskolen i Viken og Høgskolen i Østfold er 
klare for nytt studieår høsten. Viktig å motivere ansatte og personer i våre 
nettverk til å søke. 

Vedtak: orienteringen taes til etterretning. 

 
 
Sak 7/2025 – Eventuelt 

• Signering av ny samarbeidsavtale mellom de fire kommunene og regionrådet 
gjøres på neste møte 

• Gjennomgang av – og innspill til – strategi og handlingsplan for regionrådet 2025 
kommer også på neste møte. 

• Vi minner om neste møte fredag 11. april kl 09-13.30, vertskap Indre Østfold 
kommune (trolig Høytorp fort). 

 
 
 


